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Protokół Nr XXXIII/2020 

z XXXIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie 

w dniu 30 grudnia  2020 r. w godz. 13:00 - 19:30  

- w Ratusz Miejski, Pl. M. J. Piłsudskiego 1  w Kętrzynie 
 
  

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 21 radnych. Lista obecności stanowi zał. 

nr 1 do protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Naczelnik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Katarzyna Kopeć 

• Naczelnik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska Ewa Sadowska 

• Dyrektor KCK – Bartosz Zdanowicz 

• Prezes KKS „Granica” – Jarosław Moczarski 

• Mieszkańcy miasta 

 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady XXXIII sesji Rady Miejskiej 

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.1 ustawy o samorządzie gminnym. 

Przewodniczący powitał zebranych i stwierdził prawomocność obrad. Poformował, że 

obsługę prawną zapewnia Mecenas Agnieszka Jakubowska, a protokolantem jest Irena 

Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przedstawił pisemny wniosek Burmistrza 

Miasta Kętrzyn o zmianę porządku obrad – o wprowadzenie do porządku obrad XXXIII sesji 

Rady Miejskiej w Kętrzynie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/223/2020 Rady 

Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu 

Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o 

których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok” . Zaproponował, żeby ten projekt, jeżeli 

zostanie przyjęty, znalazł się w pkt. 5.2 obrad Rady Miejskiej. Dodatkowo zadał pytane czy 

radni mają wnioski o zmianę porządku obrad.  

Innych zmian nie zgłoszono. 

Następnie Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania zmiany w porządku obrad. 

Zmiana  została przyjęta. „Za” 20 głosowało 0 radnych, 0 było „przeciw”, 1”wstrzymał 

się”. Porządek obrad przyjęto, przesuwając pozostałe punkty w dół.  

Wobec tego Przewodniczący Rady przystąpił do realizacji poniższego porządku obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków z zmiana porządku obrad. 
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3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.1. odczytanie projektu chwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033.(projekt uchwały radni otrzymali 16 listopada 2020). 

3.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały. 

3.3. odczytanie stanowisk klubów radnych. 

3.4. odczytanie opinii Komisji Rady Miejskiej. 

3.5. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rady. 

3.6. dyskusja. 

3.7. głosowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

       4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2021. (projekt uchwały radni 

otrzymali  16 listopada 2020r.) 

4.1. odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem. 

4.2. odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu. 

4.3. odczytanie stanowisk klubów radnych. 

4.4. odczytanie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej. 

4.5. odczytanie stanowiska Burmistrza Miasta w sprawie opinii Komisji Rozwoju Gospodarczego i 

Finansów Rady Miejskiej. 

4.6. dyskusja. 

4.7. głosowanie projektu uchwały budżetowej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie Miejskiej Kętrzyn. 

5.2. zmiany Uchwały nr XXXI/223/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 listopada 2020 r. w 

sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami 

Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 

roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2021 rok” 

5.3. Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  ochrony ofiar przemocy   w 

rodzinie dla miasta Kętrzyn na lata 2021 – 2026. 

5.4. przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn na lata 2021-2023. 

5.5. uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na rok 2021. 

5.6.  bezpośredniego powierzenia wykonywania zadań własnych gminy w zakresie lokalnego transportu 

pasażerskiego. 

5.7.  wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kętrzyn. 

5.8. zmiany uchwały nr XXI/151/2019Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30  grudnia 2019r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2020-2030. 

5.9. zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2020. 

5.10. zmiany uchwały nr XXIV/181/2020 z dnia 26 marca 2020 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 
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5.11. ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, niewygasających z   

upływem roku budżetowego 2020. 

5.12. o uchwaleniu Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2021 rok. 

6. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z przeprowadzonej kontroli pn.” 

Kontrola zadań własnych w zakresie funkcjonowania komunikacji miejskiej”. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie oraz prac 

między sesjami. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje z poprzedniej sesji, na które nie została udzielona odpowiedź. 

10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

11. Przyjęcie protokołu z XXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020 r. 

12. Przyjęcie protokołu z XXXII sesji Rady Miejskiej z dnia 2 grudnia 2020 r. 

13. Zamknięcie XXXIII sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Ad. pkt 3. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

3.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina odczytał projekt uchwały w sprawie  

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033.  

3.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie uchwały ( zał. nr 2 do protokołu). 

3.3. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” Zofia Waszkiewicz odczytała 

stanowisko klubu w sprawie powyższej uchwały (zał. nr 3 do protokołu). 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Tomasz Komorowski 

poinformował, że radni wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu (zał. nr 4 do protokołu) 

Przewodniczący Klubu Radnych  „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” Edward Mitros 

poinformował, że radni wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu (zał. nr 5 do protokołu) 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek poinformował, że radni 

wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

3.4. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawkami. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawkami.  

3.5. 

Burmistrz Miasta Kętrzyn Ryszard Niedziółka odczytał swoje stanowisko w sprawie opinii 

Komisji Rady Miejskiej do projektu uchwały w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033.  (zał. nr 6 do protokołu). 
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3.6. Dyskusja  

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina rozpoczął dyskusję w sprawie przedmiotowej 

uchwały. 

W dyskusji udział wzięli Burmistrz Miasta i radni Marian Toruński, Krystian Abramowicz, 

Zbigniew Nowak i Helena Szymkiewicz i Zofia Waszkiewicz. 

Radna Zofia Waszkiewicz powiedziała, że negatywna opinia RIO była podstawą do złożenia 

autopoprawki przez Burmistrza do uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2021-2033. 

W ocenie radnego Mariana Toruńskiego przedmiotowa prognoza będzie taka jaka była 

poprzednia gospodarka finansowa miasta, czyli inwestycje w poprzednich latach. Wpłynęły 

na nią inwestycje „Smerfowa kraina”, której koszt z budżetu miasta wyniósł 14 mln 156tyś zł. 

i stadion, który kosztował budżet miasta 10 mln 960 tyś. Stwierdził, że tego typu inwestycje  

i tak finansowane są niedopuszczalne dla budżetu miasta. 

Radny Krystian Abramowicz podsumował końcówkę i początek tej i tamtej kadencji, 

powiedział, że „wynika z tego, że saldo długu na 31 grudnia 2018 r., prawie 32 mln zł. 

Zaciągnięty  kredyt wówczas 17 mln, uchwalony budżet 24 stycznia 2019 r. zwiększył kredyt 

na ponad 5 mln 800 zł . Burmistrz Ryszard Niedziółka musiał zaciągnąć kredyt ok. 3,5 mln na 

niedoszacowane prace na zamku i stadionie. W 2020 r. zaciągnął 2,5 mln kredytu. Jeżeli 

możemy  przypisać jakiś dług Burmistrzowi Niedziółce to wynosi on 2,5 mln zł. Będzie 

głosował za przyjęciem uchwały”. 

Radny Zbigniew Nowak powiedział, że nie wracajmy do tego co było, dlaczego budżet jest 

trudny wiemy, rozmawiajmy, nie zwalajmy wszystkiego na poprzedników. 

Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie 

BIP Urzędu Miasta Kętrzynhttps://www.youtube.com/watch?v=7ipq78-ZuaQ.   

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  

autopoprawki z dnia 7 grudnia 2020r. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Autopoprawka została 

przyjęta: 13 głosów ”za”, 8 głosów wstrzymujących się. Raport z przeprowadzonego 

głosowania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 

21 grudnia 2020r. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Autopoprawka została 

przyjęta: 20 głosów ”za”, 1 głos wstrzymujący się. Raport z przeprowadzonego głosowania 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  nad uchwałą w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 

2021-2033.wraz z autopoprawką.  

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił o 

przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  
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Uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2021-2033. wraz z autopoprawką została podjęta: 12 głosów ”za”,2 

głosów „przeciw”,  7 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawką i  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Ad. pkt 4. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu miasta na rok 2021. 

4.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu miasta na rok 2021. 

4.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina odczytał opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej o projekcie budżetu na 2021 rok. ( zał. nr. 10 do protokołu) 

4.3. 

Przewodnicząca Klubu Radnych „Aktywny Samorząd” Zofia Waszkiewicz odczytała 

stanowisko klubu w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Klubu Radnych Prawa i Sprawiedliwości Tomasz Komorowski 

poinformował, że radni wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu (zał. nr 11 do protokołu) 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” Edward Mitros 

poinformował, że radni wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

Przewodniczący Klubu Radnych „Kętrzyn 2000” Dariusz Duczek poinformował, że radni 

wyrażą swoje stanowisko w głosowaniu. 

4.4. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej  Marian 

Toruński odczytał opinię komisji w sprawie projektu budżetu na 2021r. (zał. nr 12 do 

protokołu) 

4.5. 

Burmistrz Miasta odczytał swoje stanowisko dotyczące opinii Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Finansów Rady Miejskiej do projektu uchwały budżetowej. 

4.6. Dyskusja 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina rozpoczął dyskusję w sprawie  przedmiotowej 

uchwały. 

Radna Wioletta Czech powiedziała „ my żyjemy tu i teraz to nasz budżet, tego burmistrza, 

tak trzeba mierzyć i kroić by mieszkańcom żyło się wygodnie ...nie przyjmuję  stwierdzenia, 

że radni nie podnieśli podatków, nie zgadzam się z tym. Oszczędzajcie tam,  gdzie oszczędzać 

można, gospodarujcie rozsądnie, nie tylko przy budżecie, ale codziennie …takie jak audyt, 

biuletyn, ogród zapachów tolerować nie będę. Promocja miasta tak, wydawanie pieniędzy na 

pseudo promocje nie”.  

Poinformowała, że złożyła wniosek na  wykonanie dokumentacji na budowę ul. Sobieskiego 

w imieniu swoim i mieszkańców tej ulicy. Stwierdziła, że miejska kasa na ten problem 

mieszkańców jest zamknięta.  
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Burmistrz Miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że tą dokumentację zrobi w 2021 roku i 

nie musi tego zapisywać w budżecie, aby to wykonać, a w 2022 r. jeżeli sytuacja na to 

pozwoli wykona tą inwestycję. 

Radna Wioletta Czech powiedziała, „cieszy mnie to co Pan mówi, jeśli to nie problem wolę 

aby to było zapisane” 

Radna Helena Szymkiewicz powiedziała: „ budżet bez nadziei, jest on nieprzygotowany, 

tnie się go, klei, ale w żaden sposób nie można go spiąć, ciągle jest w rozsypce, rujnująca 

opinia RIO…, bez nadziei dla kultury, biblioteki, zamku, dla mieszkańców, dla sportu. 

Ograbiono mieszkańców z tego co się im należało z Budżetu Obywatelskiego…” 

Radny Zbigniew Nowak powiedział, że poprze ten budżet, bo w jego ocenie miasto powinno 

mieć budżet i prowadzić politykę finansową. Stwierdził, że poprze każdy wniosek do budżetu, 

bo to poprawi komfort życia mieszkańców. Powiedział, „ten budżet jest trudny, nie trzeba 

było akceptować decyzji (zwrócił się do radnych AS i PiS), które na tej sali uważano za 

potrzebne…, polityka kadrowa, wydatków na biuletyn informacyjny, nie trzeba było 

akceptować rozrzutności. Apeluję by w roku 2021 towarzyszyło przesłanie bardzo racjonalnej 

polityki finansowej miasta i apeluje do nas samych nie krytykujmy poprzedników. Nie 

zwalajmy wszystkiego na tych których dzisiaj nie ma”.  

Radna Zofia Waszkiewicz stwierdziła, że nie można zapomnieć w dyskusji przy budżecie  

o stanie miasta  w jakim ta rada i organ wykonawczy go zastał, „nie można powiedzieć, że 

poprzednia gospodarka finansowa miasta nie ma wpływu na ten budżet, ma ogromny wpływ 

17 mln saldo długu w roku 2018, a na koniec roku 31 mln, w roku 2019 kolejny kredyt, dług 

wynosi 9 mln, z czego 3mln 400 tyś zaciągnięty jest przez obecną władzę, natomiast prawie  

6 mln tego długu było w autorstwie budżetu  poprzedniej władzy, to trzeba spłacać.  

W 2020 r. jest zaciągnięty tylko  jeden kredyt na który rada się zgodziła  jest to 2,5 mln i to są 

środki na zadania inwestycyjne. Jesteśmy świadomi, że trzeba oszczędzać , tylko realnie na to 

patrzmy…”. 

Radny Czesław Ćwik powiedział że „…budżet musi być, nie będę przeciwny, nie będę 

pomagał na to co się stało, bo nikt nas nie pytał, czy my chcemy biuletyn, bo byśmy się nie 

zgodzili za takie pieniądze… Oświetlenie, przetargi, tablety, za chwilę pojawi się komendant 

straży miejskiej… Nie jestem zwolennikiem zlikwidowania straży miejskiej…”, uważa, że 

przetargi powinny wygrywać oferenci z Kętrzyna, lub należy korzystać z własnych zasobów 

np. „Komunalnika”,  natomiast w kwestii straży  miejskiej, że „albo robimy porządną straż 

miejską co najmniej ośmioosobową i robimy porządek administracyjny w mieście albo trzeba 

zrobić coś z tym pół miliona, bo oni nas kosztują pół miliona zł. Ja nie jestem przeciwnikiem 

straży miejskiej, tylko te 3 osoby generują koszt pół miliona zł, można za to zatrudnić 10 

osób…” Jest przeciwny wydawania pieniędzy na biuletyn informacyjny, wydaniu na raport 

 o stanie miasta za 70 tyś zł. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że niestety przepisy  dotyczące przetargów, czy 

zatrudnienia, które obligują do przestrzegania prawa są bezwzględne. W kwestii straży 

miejskiej odpowiedział „ nie stać nas na komendanta, w związku z tym, że patrole staży 

powinny być dwuosobowe, …będzie to stanowisko funkcyjne, ale komendant będzie również 

strażnikiem…, biuletyn nie finansowany był z dotacji publicznej, generuje przychód. W 

przyszłym roku nie będzie biuletynu…” 
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Przewodniczący rady Rafał Rypina powiedział: “moja osoba i radna Wioletta Czech 

przestrzegałem przed tym co się teraz dzieje. Jeżeli chodzi o ten budżet i poprzednie nie 

wierzyłem, że były one wspaniałe, teraz będę się sprzeciwiał, uważam że ten budżet nie jest 

taki zły, bo czytamy w felietonie, że wpłynie do budżetu z Orlenu milion złotych, z zaległych 

podatków od nieruchomości. Cieszmy się, że podjęliśmy taka decyzję, nie podnieśliśmy 

podatków. Martwiłbym się bardziej o budżet 2022 r. Mamy teraz szanse na sprawdzenie jak 

będą funkcjonowały finanse po zakończeniu pandemii, łatwiej będzie podjąć decyzję  

o podwyższeniu podatków, rozmawiajmy, mamy na to cały rok, nie chciałbym żebyśmy byli 

zaskoczeniu w przyszłym roku jak w tym, odnośnie podatków, a żebyśmy wiedzieli  

o planowanej podwyżce podatków już przed 30 września. To nie jest mój budżet, nie miałem 

wpływu na jego formułowanie. Mam teraz i proszę o poparcie innych wniosków, wniosku 

dotyczącego opracowania dokumentacji na budowę ul. Sobieskiego oraz wniosku  

o dofinansowanie “Granicy”. 

Burmistrz miasta Ryszard Niedziółka powiedział, że miasto ma ograniczone możliwości 

jeżeli chodzi o bezpośrednie wspieranie klubów sportowych, te 200 tyś na Granicę będzie, nie 

mogę w tej chwili deklarować więcej. Granica musi pozyskiwać środki również od 

sponsorów. 

Przewodniczący rady odczytał negatywną opinie  rady sportu przy Burmistrzu Miasta Kętrzyn  

z dnia 22 grudnia 2020 r. w sprawie wniosku KKS „Granica” dotyczącego przekazania kwoty 

400 tyś. zł ze środków budżetu miasta. Rada Sportu ma na uwadze, by wszystkie kluby 

sportowe były na równi traktowane i finansowane z budżetu miasta poprzez udział  

w otwartych konkursach ofert. 

Prezes KKS “Granica” Jarosław Moczarski powiedział, że „jest zaskoczony opinią rady 

sportu… Nie stracił nadziei, ten wniosek nie złożyliśmy w imieniu zarządu, a KKS 

“Granica”. Mam apel głosując o tym wniosku myślcie państwo o przyszłości klubu, dziś 

klubowi potrzebna jest ewolucja, a nie rewolucja”. 

Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że miasto obecnie nie może stałej kwoty 

przeznaczyć na „Granicę”. Mamy wiele klubów i mogą ubiegać się o środki w konkursach 

grantowych. Możemy zadeklarować, że wraz ze wzrostem środków, będziemy kluby 

wspierać, pieniędzy należy szukać w innych źródłach nie w budżecie. 

Mieszkańcy ul. Sobieskiego poprosili radnych o wsparcie ich wniosku o budowę ul. 

Sobieskiego. 

Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie 

BIP Urzędu Miasta Kętrzyn . 

Przewodniczący odczytał pismo  mieszkańca S.K. 

4.7. Głosowanie  uchwały budżetowej na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 

7 grudnia 2020r. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Autopoprawka została 

przyjęta: 13 głosów ”za”, 8 głosów wstrzymujących się. Raport z przeprowadzonego 

głosowania stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 

21 grudnia 2020r. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 
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Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Autopoprawka została 

przyjęta jednogłośnie: 21 głosów ”za”,. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 14 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki z dnia 

22 grudnia 2020r. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Autopoprawka została 

przyjęta jednogłośnie: 21 głosów ”za”,. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący rady przystąpił do głosowania zgłoszonych przez 

radnych poprawek do budżetu na 2021 rok.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania poprawki na 

opracowanie dokumentacji na budowę ulicy Sobieskiego - kwota 50 tyś. zł.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Poprawka została 

przyjęta: 11 głosów ”za”, 10 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Raport z 

przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania poprawki do budżetu 

na 2021r. dotyczącej transparentnego sposobu finansowania działalności stowarzyszenia KKS 

„Granica” ze środków budżetowych Gminy Miejskiej Kętrzyn w roku 2021.  

Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. Poprawka została 

przyjęta: 10 głosów ”za”, 9 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. Raport z 

przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  nad uchwałą  

w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na 2021r. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie uchwalenia budżetu miasta Kętrzyn na 2021 rok wraz z 

autopoprawkami i poprawkami  została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,  8 

głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu. 

 

Ad. pkt 5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

5.1. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie 

Miejskiej Kętrzyn. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie ustalenia sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych 

w Gminie Miejskiej Kętrzyn została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”,   

8 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr. 19 do 

protokołu. 

5.2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/223/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 26 

listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy Miejskiej 

Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego  

i o wolontariacie, na 2021 rok” 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie. 

Uchwała w sprawie zmiany Uchwały nr XXXI/223/2020 Rady Miejskiej w Kętrzynie z 

dnia 26 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia „Rocznego Programu Współpracy Gminy 

Miejskiej Kętrzyn z  Organizacjami Pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i 

o wolontariacie, na 2021 rok” została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 

głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 20 do 

protokołu. 

5.3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  ochrony ofiar 

przemocy   w rodzinie dla miasta Kętrzyn na lata 2021 – 2026. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 
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Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie Gminnego programu przeciwdziałania przemocy w rodzinie oraz  

ochrony ofiar przemocy   w rodzinie dla miasta Kętrzyn na lata 2021 – 2026 została 

podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 21 do 

protokołu. 

5.4. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście Kętrzyn  

na lata 2021-2023. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Mieście 

Kętrzyn na lata 2021-2023 została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 22 do 

protokołu. 

5.5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na rok 2021. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 
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Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla miasta Kętrzyn na 

rok 2021 została podjęta: 21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących 

się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 23 do 

protokołu. 

5.6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą 

bezpośredniego powierzenia wykonywania zadań własnych gminy w zakresie lokalnego 

transportu pasażerskiego. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie bezpośredniego powierzenia wykonywania zadań własnych gminy w 

zakresie lokalnego transportu pasażerskiego została podjęta: 13 głosów ”za”,0 głosów 

„przeciw”, 8 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 24 do 

protokołu. 

5.7. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kętrzyn. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w  sprawie wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Kętrzyn została podjęta: 

21 głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 25 do 

protokołu. 

5.8. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie zmiany uchwały nr XXI/151/2019Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30  grudnia 

2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn 

na lata 2020-2030 i autopoprawki. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki do 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXI/151/2019Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 30  

grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej 

Kętrzyn na lata 2020-2030. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Autopoprawka została przyjęta : 13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głos 

„wstrzymujący się”. Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 26 do 

protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie .  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXI/151/2019Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 

30  grudnia 2019r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2020-2030 wraz z autopoprawką została podjęta: 13 głosów 

”za”,0 głosów „przeciw”,  8 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 27 do protokołu. 

5.9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2020 i zgłoszonej autopoprawki. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
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Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta : 13 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów 

„wstrzymujący się”(1 osoba nie brała udziału w głosowaniu). Raport z przeprowadzonego 

głosowania stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  

powyższej uchwały wraz z autopoprawką. 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił o 

przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2020  została podjęta: 13 

głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 8 głosów „wstrzymujących się” 

Uchwała wraz z raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 29 do 

protokołu. 

5.10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie zmiany uchwały nr XXIV/181/2020 z dnia 26 marca 2020 roku w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/181/2020 z dnia 26 marca 2020 roku w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kętrzyńskiemu: została podjęta: 21 

głosów ”za”,0 głosów „przeciw”, 0 głosów wstrzymujących się. 

Uchwała wraz z  raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 30 do 

protokołu. 

5.11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą  

w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w Kętrzynie, 

niewygasających z   upływem roku budżetowego 2020 i zgłoszonej autopoprawki. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta : 14 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów 

„wstrzymujący się”. 

 Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  powyższej 

uchwały wraz z autopoprawką 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił o 

przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie ustalenia wykazu wydatków budżetowych Gminy Miejskiej w 

Kętrzynie, niewygasających z   upływem roku budżetowego 2020 została podjęta: 14 

głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 7 głosów „wstrzymujących się” 

Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu. 

5.12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania nad uchwałą w 

sprawie o uchwaleniu Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w Kętrzynie na  2021 rok. 

 i zgłoszonej autopoprawki. 

Przewodniczący odczytał pozytywna opinię Burmistrza Miasta do projektu uchwały z 

zgłoszonej autopoprawki. 

Poprosił przewodniczących komisji stałych o opinie. 

Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury, Zdrowia – Wioletta Czech – odczytała 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej – Krystian Abramowicz - odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Finansów – Marian Toruński – odczytał 

pozytywną opinię projektu uchwały. 

Radni nie zgłosili uwag do przedmiotowego projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  autopoprawki. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Autopoprawka została przyjęta : 19 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosów 

„wstrzymujący się”. 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina przystąpił do głosowania  

powyższej uchwały wraz z autopoprawką 

Zapytał czy radni mają jakieś pytania lub uwagi. Uwag nie wniesiono. Poprosił  

o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Wiceprzewodnicząca Wioletta Czech wyczytała radnych imiennie.  

Uchwała w sprawie o uchwaleniu Ramowego Planu Działania Rady Miejskiej w 

Kętrzynie na  2021 rok: 20 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” 
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Uchwała wraz z autopoprawką i raportem  z przeprowadzonego głosowania stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu. 

Ad. pkt 6. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Kętrzynie z przeprowadzonej 

kontroli pn.” Kontrola zadań własnych w zakresie funkcjonowania komunikacji 

miejskiej” zostało przyjęte : 17 głosów ”za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosów 

„wstrzymujących się” 

Raport z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

 

Ad. pkt 7. Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady 

Miejskiej w Kętrzynie oraz prac między sesjami. 

Radny Tomasz Komorowski stwierdził, że jest to jedynie sprawozdanie z wykonania 

uchwał, nie wypełnia zapisów statutu Urzędu Miasta. Przedstawił jako przykład sprawozdanie 

Burmistrz Ostródy. (zał. nr 36 do protokołu) 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta Kętrzyn z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Kętrzynie 

oraz prac między sesjami stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Ad. pkt 8.Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Wioletta Czech odczytała następujące zapytania: 

1. Jaka firma dostarczyła nowe tablety? Czy ta firma z Giżycka, która dostarczyła 

poprzedni sprzęt niezgodny ze specyfikacją? 

2. Czy oferent, który nie zaoferował sprzętu zgodnego ze specyfikacją zawartą w 

zapytaniu ofertowym UM Kętrzyn teraz dostosował się do tej specyfikacji? 

3. Dlaczego nie wybrano oferty firmy, która również brała udział w zapytaniu ofertowym 

i zaproponowała od razu tablety zgodne ze specyfikacją? Czy to nie ta firma powinna 

zostać wybrana jako najkorzystniejsza oferta? 

4. Czy zapytanie ofertowe nie powinno zostać unieważnione? 

Ad. pkt 9. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Rafał Rypina przeszedł do kolejnego punktu obrad - 

odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych zgłoszone na XXIX Sesji RM.  

Odczytał odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych: Rafała Rypiny, Wioletty Czech, 

Czesława Ćwika, Władysława Zareckiego. 

  

Ad. pkt 10. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Sekretarz Miasta Halina Kuriata powiedziała, że oferta na tablety była zgodna  

z zamówieniem. Dostarczony towar nie był zgodny z ofertą. Dostawca wymienił na zgodny  

z ofertą nie było podstaw do odrzucenia oferty. 

Radna Wioletta Czech stwierdziła, że radni otrzymali te tablety niezgodne ze specyfikacją  

i gdyby się nie doparzyli to mieliby te niezgodne ze specyfikacją. Zapytała: Czy nie 

sprawdzono w urzędzie? 

Sekretarz Halina Kuriata udzieliła odpowiedzi, że w momencie kiedy zweryfikowano tablety, 

zwrócono się o wymianę. 

Radna Wioletta Czech podziękowała na montaż dekoracji świątecznych przy ul. Kazimierza 

Wielkiego. Pod rozwagę podaje cenę montażu i demontażu. 
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Dyrektor Kętrzyńskiego Centrum Kultury Bartosz Zdanowicz omówił trudną sytuację 

finansową KCK, powiedział, że dzisiejsza poprawka zmniejszyła budżet KCK o 200 tys zł. 

Spowodowało to, że od marca KCK nie będzie miało w ogóle dochodów. Nie wie jak ma 

funkcjonować.. 

Pełny przebieg dyskusji został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie 

BIP Urzędu Miasta Kętrzyn.   

Radny Zbigniew Nowak powiedział, ze szanuje troskę dyrektora o jego budżet. Radni raz 

 w roku mają jedyną okazję by w projekcie budżetu przegłosować swoje wnioski. 

Zadeklarował, ze jeżeli w ciągu roku pojawią się pieniądze, a Burmistrz wystąpi z wnioskiem 

na dotacje dla KCK to na pewno poprze. 

Przewodniczący odczytał pismo Cechu Rzemiosł Różnych w Kętrzynie  z dnia 29 grudnia 

2020r. w sprawie podatku od nieruchomości. 

Ad. pkt 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXI sesji 

Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020 r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXI sesji Rady Miejskiej z dnia 26 listopada 2020 r., został przyjęty 

jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 38 do 

protokołu.  

Ad. pkt 12. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina przeszedł do przyjęcia protokołu z XXXII 

sesji Rady Miejskiej z dnia 2 grudnia 2020  r., poinformował, że do protokołu nie wniesiono 

poprawek i przystąpił do jego przyjęcia. Poprosił o przeprowadzenie głosowania imiennego. 

Przewodnicząca Wioletta Czech wyczytał radnych imiennie.  

Protokół z XXXII sesji Rady Miejskiej z dnia 2 grudnia  2020 r., został przyjęty 

jednogłośnie. Raport  z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik nr 39 do 

protokołu.  

Ad. pkt 13. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej  Rafał Rypina zamknął 

XXXIII sesję Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

Pełny przebieg obrad XXXIII Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP 

Urzędu Miasta Kętrzyn.  

(https://www.youtube.com/watch?v=7ipq78-ZuaQ) 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska 

 

                                                                      

     Przewodniczący  
          Rady Miejskiej w Kętrzynie 

        (-) Rafał Rypina 


